
 

 

Schriftelijke vragen over deelplan De Rossenberg 

Na de voltooiing van MFC Biezenkamp en de verhuizing van basisschool De Rossenberg aan 

de Rozengaarde zullen het hoofdgebouw en de dependance van De Rossenberg vrijkomen. 

Alhoewel er nog geen bestemmingsplan is gemaakt voor De Rossenberg, zijn er bij de 

renovatie en nieuwbouw van het plan “de Biezenkamp” een aantal plannen voor 

woningbouw uitgedacht voor De Rossenberg. Er is zelfs een maquette gemaakt. Aangezien 

de school in januari 2017 verhuist naar MFC Biezenkamp wordt de vraag steeds urgenter wat 

er straks gaat gebeuren. Voor zover mij bekend hebben omwonenden van de locatie van de 

Rossenberg aangegeven in een klankbordgroep een bijdrage te willen verlenen aan een goed 

resultaat op deze bouwlocatie. 

Wij hebben de volgende vragen aan het college. 

1. Indertijd is uitgegaan van een opbrengst van 2 miljoen euro als bijdrage van het 

project De Rossenberg aan de Biezenkamp. Hoe is momenteel de voorziene 

opbrengst van het project De Rossenberg in het totale plan van de Biezenkamp? 

2. Om welk gebied gaat het precies bij nieuwbouw op deze locatie? Aanvankelijk is er 

ook over gesproken om het oude KPN gebouw bij de woningbouwlocatie te 

betrekken. Is dat nog steeds zo?  

3. Aan één zijde wordt de bouwlocatie begrensd door de begraafplaats. Op welke wijze 

wordt rekening gehouden met de huidige beschutte ligging en de toekomstige 

bebouwing? 

4. Hoe worden omwonenden van De Rossenberg betrokken in het verdere traject?  

Komt er, net als bij de inrichting van de woningbouwlocatie achter MFC Biezenkamp, 

een klankbordgroep en hoe wordt die dan samengesteld? 

5. Deze locatie zou  ideaal zijn voor zelfstandig wonende ouderen, in het verlengde van 

de seniorenwoningen op het Kloosterhof. Op welke wijze kan rekening gehouden 

met een toenemende behoefte aan zelfstandig wonen voor ouderen op deze locatie 

dichtbij winkelcentrum de Hamershof, het Meander Medisch Centrum en bij 

busverbindingen? 
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